



Södra Åstöns Vägförening

Mötesprotokoll

Dag: 2021-10-05

Tid: kl 18:00

Plats: Gökvägen 6, Bo Jonsson

1. Mötets öppnande

Ordförande Olof Lönneborg öppnade mötet med att hälsa alla välkomna.

2. Närvarande

Närvarande: Olof Lönneborg, Lillemor Ohlsson, Örjan Söderström, Göran Thörnblom, Bo Jonsson, Ove Backlund och Susann Wermelin.

3. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

4. Föregående protokoll

Genomgång av föregående protokoll. Protokollet läggs till handlingarna.

5 Ekonomisk rapport

Lillemor redogör för det ekonomiska rapporterna. Ser bra ut, alla vägavgifterna är betalda.

6. Dikesrensning

Diskussion gällande dikesrensning av Grävlings/Gökvägen samt trumma vid vägskada på Grävlingsvägen. Örjan inhämtat offert från Peter Dahlin. Offerten är på 20 000 kronor inklusive moms.

Beslut: Styrelsen beslutar att godkänna offerten. Styrelsen ger i uppdrag till Örjan att ta in offert för dikesrensning av Södra Åstövägen.

7. Røjning längs väg

I september togs ett träd bort efter Södra Åstövägen med markägarens tillstånd. Det finns fortsatt risk för fler fallande träd efter Södra Åstövägen och en røjning behövs.

Beslut: Styrelsen ger i uppdrag till Göran och Örjan att kontakta markägaren gällande røjning av Södra Åstövägen för våren 2022.

8. Styrelsearbete

Fördelning av arbetsuppgifter genomförs.

Beslut: Fördelning genomförd.

9A) Övriga ärenden

- Ställningen vid badplatsen

Lillemor inhämtat prisuppgift på nytt tält/duk.

Beslut: Avvaktar med inköp av nytt tält till våren. Rörställningen ska skänkas bort. Läggs ut på vår Facebook sida av Lillemor. Borttagande av armeringsjärn som stagat ställningen måste genomföras.

9B) - Vändplan Lodjursvägen

Vägansvarig har varit och tittat på vändplatsen och för att göra någon större åtgärd så kommer frågan att tas upp till vägdagen.

9C) - Snökäppar

Ansvarig för att sätta upp dessa är i höst är grupp 2 med sammankallande Göran Thörnblom.

Jordborr finns för att sätta fast vägpinnarna, kontakta vägansvarig.

Många frågor kring hur ska de sitta och var. Kontakt ska tas med David Andersson som plogar.

Beslut: Göran och Örjan kontaktar David Andersson och har dialog hur han vill att snökäpparna ska sitta för att det ska vara optimalt för plogningen på vår väg. Lillemor och Susann ska ta fram förslag på dokument som ska innehålla information och rekommendationer för våra snökäppar tills nästa säsong.

9D) - Flytta bord

Bo tar upp frågan om flytt av det tunga bordet nere vid badplatsen som behöver flyttas fram till den lilla stugan.

Beslut: Bo kontaktar Göran så de drar ihop ett gäng som hjälper till att flytta bordet.

9E) - Fiberavbrott

Ove tar upp frågan om fiberavbrottet som varit. Ingen ny information till varför det blev avbrott har framkommit.

9F - Fortifikationsverket

Göran informerar om det avtal vi har med Fortifikationsverket vad gäller nyttjande av vägen Åkerö 3:21 vid de tillfällen då vår tillfartsväg inte är brukbar, tex. vid vägavstängning. Vi har en skyldighet att underhålla denna väg och Göran föreslår att de pengar som vi får in när vi öppnar bommen för medlemmar som behöver, ska gå till underhåll för denna väg.

Problem på våren med svallis, trumma som behöver åtgärdas.

Beslut: Styrelsen beslutar att vi använder dessa pengar till underhåll av aktuell väg.

9. Ordförande tackade alla för dagens möte. Vid behov kallas till nytt sammanträde.

Dag som ovan

Vid protokollet

Justerare/ordförande

Susann Wermelin

Olof Lönneborg